
Uttalade krav på vilja till samarbete och motprestationer för den som erbjuds integration bör vara 
läggarde och självklara punkter i rapporten. 
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Ärende 5: Integrationssamverkan inom Vänersborgs kommun 

Vi motiverar reservationen med att omorganisationen där samtliga nämnder får ett ansvar för 
integrationen och där Kommunstyrelsen får det övergripande ansvaret som ledande och 
samordnare, blir ineffektivt och svåröverblickbart. Fördelningen av ansvaret för operativa arbetet till 
alla nämnder kommer, tror vi och som visat sig i andra sammanhang, få till följd att det direkta 
ansvaret suddas ut och att KS kommer få svårt att se helheten. Den kvalitetsgrupp som föreslås, bör 
få en mer övergripande och operativ roll. 

Om P 5.5 "Rapporten om integrationssamverkan" kan sägas att det är positivt att det äntligen finns 
en analys av kommunens invandrarsituation. Problemet är att rapporten andas naivitet och speglar 
situationen för 10- 15 år sedan. Förändringar och komplexitet ökar och kommer bli mer akut. 
Framtida anhöriginvandring är ett viktigt framtida problem som bör få en mer ingående beskrivning. 

Den situation som nu finns i kommunen och som radikalt minskar möjligheten till integration, berörs 
inte i rapporten. Grov kriminalitet, skjutningar, våldtäkter, överfall av äldre, missbruk och försäljning 
av narkotika, avvikelser som kan hänföras till hederskulturen, slavliknande förhållanden för de som 
inte fått uppehållstillstånd, stor mängd av analfabeter, är några av de nya faktorer som borde få mer 
utrymme i rapporten. 
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